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Abstract (en)
[origin: US4699204A] A device for contactless, vertically downwards continuous casting of metals in an electromagnetic alternating field, has an
inductor and an electrically conductive, non-ferromagnetic screen that tapers downwards and features at a vertical distance 9 from this screen an
electrically conductive, non-ferromagnetic counter screen that tapers upwards, the distance 9 between the said screen and counter screen being
at least 2 mm, at most equal of the height of the inductor and in a continuous process which employs this device the circulation of the melt in the
molten head of the ingot is reduced at least in the steady-state phase of casting. The process is particularly suitable for continuous casting aluminum
alloys having a magnesium content of at least 2%.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum berührungslosen, vertikal abwärts gerichteten Stranggiessen von Metallen im elektromagnetischen Wechselfeld, mit einem
Induktor (1) und einem elektrisch leitenden, nicht-ferromagnetischen, nach unten sich verjüngenden Schirm (2) weist in einem vertikalen Abstand
(9) zu diesem einen elektrisch leitenden, nicht-ferromagnetischen, nach oben sich verjüngenden Gegenschirm (5) auf, wobei der Abstand (9)
mindestens 2 mm und höchstens die Höhe des Induktors (1) beträgt. In einem Stranggiessverfahren, welches diese Vorrichtung einsetzt, wird
die Schmelzezirkulation im flüssigen Kopf des Gussstranges (4) zumindest in der stationären Giessphase verringert. Das Verfahren eignet sich
insbesondere zum Stranggiessen von Aluminiumlegierungen mit einem Magnesiumgehalt von mindestens 2 %.
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